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Z Á P I S   č. 21/2018 

ze zasedání  zastupitelstva města  dne 7. 2. 2018 

 

Přítomni:            Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Trdlica, T. Hykeš,   

H. Bartíková,  Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. T. Nehasilová, L. Harazin, Bc. J. Sochor 

 

 

Omluveni:           Ing. P. Pelešková, F. Hudek, Ing. I. Chrtová, Ptáčková-15 min 

 

Nepřítomni:  

 

 

Tajemník: Ing. R. Dědič 

 

 

Zahájení   
 

Zasedání zastupitelstva města zahájil starosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a konstatoval, 

že je přítomno  11  členů zastupitelstva.  
 

 

Volba pracovních orgánů 
 

Starosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel:  Ing. Roman Dědič 

 

 

návrhová komise:  

 

Starosta navrhl: T. Hykeš, JUDr. J. Lužová, Bc. J. Sochor 

 

 

Hlasování: 

 

pro         11        Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Trdlica, T. Hykeš,   

H. Bartíková,  Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. T. Nehasilová, L. Harazin,  Bc. J. Sochor 

 

proti         0                                        

 

zdržel se   0  

 

 

Návrh byl přijat 
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Ověřovatelé zápisu:      

 

Starosta navrhl: Ing. V. Penížek, Ph.D., Ing. V. Urbánek,  

 

Ing. T. Nehasilová navrhla: L. Harazin 

 

Hlasování: 

 

pro         11        Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Trdlica, T. Hykeš,   

H. Bartíková,  Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. T. Nehasilová, L. Harazin,  Bc. J. Sochor 

 

proti         0                                        

 

zdržel se   0  

 

 

Návrh byl přijat 

 

Volba pracovních orgánů byla schválena. 

 

 

Připomínky k zápisu č. 20/2017  
 

Starosta konstatoval, že nikdo nepodal k zápisu 20/2017 ve lhůtě dané jednacím řádem 

písemně žádné připomínky.  

 

Zápis ze ZM č. 20/2017 je schválen. 

 

 

 

Návrh programu jednání: 

 

1.  Přijetí dotací 

2.  Rozpočtové opatření č. 1/2018 

3.  Koupě pozemku pro parkoviště 

4.  Zpráva kontrolního výboru 

5.  Usnesení ZM č.16/4-2015-dotace a strategický plán 

6.  Různé 

 

Doplnění programu jednání:  
 

Starosta konstatoval, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádný návrh na 

doplnění programu jednání. 

Starosta navrhl projednat bod č. 5 jako první. 
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Hlasování o programu jednání: 

 

Hlasování: 

 

pro         11        Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Trdlica, T. Hykeš,   

H. Bartíková,  Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. T. Nehasilová, L. Harazin,  Bc. J. Sochor 

 

proti         0                                        

 

zdržel se   0  

 

 

Návrh byl přijat 

 
Program jednání byl schválen 

 

 
V 18.15 hodin se dostavila zastupitelka I. Ptáčková, přítomno 12 zastupitelů. 

 

 

Bod č. 1 -  Přijetí dotací 
 

Usnesení rady města č. 6/3-2018: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím dotace na volby 

prezidenta ve výši 63.972,-- Kč. 

 

Město obdrželo dotaci na volby prezidenta ve výši  63.972,-- Kč. 

 
Usnesení č. 1/21-2018 z 21. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 7. 2. 2018 

 
Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím dotace na volby prezidenta ve výši 63.972,-- Kč. 

 

Hlasování: 

 

pro         12        Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Trdlica, T. Hykeš,   

H. Bartíková,  Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. T. Nehasilová, L. Harazin,  Bc. J. Sochor, I. Ptáčková 

 

proti         0                                        

 

zdržel se   0  

 

 

Toto usnesení bylo přijato 
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Bod č. 2 - Rozpočtové opatření č. 1/2018 

 
Usnesení rady města č. 3/3-2018: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření č. 1/2018 

města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 66.557.800,-- Kč a celkovými příjmy ve 

výši  66.557.800,-- Kč. 

 

Rada města projednala rozpočtové opatření č. 1/2018. 

 
Diskuse: 

L. Harazin se dotázal na soulad akce podkroví ZUŠ se zřizovací listinou, tajemník prověří. 

Bc. J. Sochor se dotázal na podzemní kontejnery a akci nám. Svobody park, J. Čermák podal 

informaci. Dále Bc. J. Sochor poděkoval za zařazení stezky pro bosé nohy. 

I. Ptáčková se dotázala na akci dokončení hřiště Letky, materiál a odborný dozor a na položku 

hřiště. Tajemník sdělil, že hlavním cílem je provést zásadnější opravy a výměny prvků, 

případně může zbýt i na nové prvky. 

Ing. T. Nehasilová se dotazovala na témata-hřiště, plot a zahrada ZUŠ, kontejnery. 

Ing. T. Nehasilová upozornila, že před hlasováním je třeba odsouhlasit bod č. 3., což bylo 

realizováno. 

 

Usnesení č. 2/21-2018 z 21. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 7. 2. 2018 

 
Zastupitelstvo města  schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2018 města Libčice nad Vltavou 

s celkovými výdaji ve výši   66.557.800,-- Kč a celkovými příjmy ve výši  66.557.800,-- Kč.                                           

 

Hlasování: 

 

pro           9        Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Trdlica, T. Hykeš,   

H. Bartíková,  Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Bc. J. Sochor,  

proti         0                                        

 

zdržel se   3        Ing. T. Nehasilová, L. Harazin, I. Ptáčková 

 

 

Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 3 - Koupě pozemku pro parkoviště 

 
Usnesení rady města č. 4/3-2018: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s koupí pozemku parc. č. 314   

v k. ú. Libčice nad Vltavou o výměře 42 m2 a parc. č. 315 o výměře 1 000 m2 v k. ú. Libčice 

nad Vltavou od             za cenu  

600.000,-Kč. Zastupitelstvo města souhlasí se zápočtem pohledávky na nájemném za 

pronájem nebytových prostor  ve výši 465.430,-- Kč oproti kupní ceně. 
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Diskuse: 

I. Ptáčková se dotazovala na existenci posudku ohledně ceny  za m2. Bylo sděleno, že žádný 

není a vzhledem k tomu, že jde o stavební pozemek a majitelé mají za tuto cenu kupce, 

nezbývá městu, než cenu akceptovat. 

 

Usnesení č. 3/21-2018 z 21. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 7. 2. 2018 

 
Zastupitelstvo města souhlasí s koupí pozemku parc. č. 314 v k. ú. Libčice nad Vltavou  

o výměře 42 m2 a parc. č. 315 o výměře 1 000 m2 v k. ú. Libčice nad Vltavou od  za cenu 

600.000,-- Kč. Zastupitelstvo města souhlasí se zápočtem závazku  ve výši 465.430,-- Kč 

oproti kupní ceně. 

 
Hlasování: 

 

pro         12        Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Trdlica, T. Hykeš,   

H. Bartíková,  Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. T. Nehasilová, L. Harazin,  Bc. J. Sochor, I. Ptáčková 

 

proti         0                                        

 

zdržel se   0  

 

Toto usnesení bylo přijato 

 

Bod č. 4 - Zpráva kontrolního výboru 

 
Předsedkyně kontrolního výboru předkládá zprávu ze dne 10.1.2018. 

 
Diskuse: 

I. Ptáčková se dotázala na stav jednání o koupi panelové cesty na náplavce. Starosta 

informoval, že dle posledního stanoviska majitele nebudou pozemky nabízeny městu 

k odprodeji.  

JUDr. J. Lužová doporučila projednat v radě města a bod zrušit. 

 

Usnesení č. 4/21-2018 z 21. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 7. 2. 2018 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu kontrolního výboru ze dne 10.1.2018. 

Hlasování: 

 

pro         12        Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Trdlica, T. Hykeš,   

H. Bartíková,  Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. T. Nehasilová, L. Harazin,  Bc. J. Sochor, I. Ptáčková 

 

proti         0                                        

 

zdržel se   0  
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Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 5 - Usnesení ZM č.16/4-2015-dotace a strategický plán 
 

Usnesení rady města č. 1/3-2018: 

 

Usnesení: Rada města předává zastupitelstvu města informaci o dotacích a strategickém 

plánu města. 

 

Město obdrželo příslib dotace na automobil pro pečovatelskou službu a další pokyny. 

 

Strategický plán – probíhá výběr zhotovitele strategických dokumentů, probíhá jednání 

výběrové komise. 

 
Usnesení č. 5/21-2018 z 21. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 7. 2. 2018 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o dotacích a strategickém plánu města. 

 
Hlasování: 

 

pro         12        Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Trdlica, T. Hykeš,   

H. Bartíková,  Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. T. Nehasilová, L. Harazin,  Bc. J. Sochor, I. Ptáčková 

 

proti         0                                        

 

zdržel se   0  

 

Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 6 - Různé 
 

Ing. Král upozornil na nedostatky nového výjezdu z pískovny. Tajemník informoval o jednání 

s odpovědnými orgány, která budou pokračovat. 

M. Vyhlídková upozornila na problematiku znečištění města psími exkrementy. 

Tajemník přiblížil celou problematiku po právní stránce, uvedl povinnost majitelů psů danou 

vyhláškou města, informoval o nápomoci města majitelům přidělováním sáčků a neustálým 

rozmisťováním nových košů. Dále sdělil, že problém eskaluje v zimním období, kdy 

neprobíhá intenzivní údržba zelených ploch. 

Starosta přislíbil problematiku projednat v radě města a najít řešení. 

T. Hykeš navrhl osvětu v Libčických novinách a možnost zvýšení poplatků za psa, ze kterého 

by byl hrazen úklid. 

Ing. T. Nehasilová hovořila na téma funkčního období ředitelů škol. Starosta sdělil, že rada 

města se touto problematikou zabývala a došlo k dohodě o pokračování v jednání ve 

spolupráci se školskou komisí. 
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L. Harazin informoval. Že v Kralupech nad Vltavou dochází 1x ročně k pohovoru ředitelů 

s vedením města. 

Ing. Kabourek se dotázal na plynovou přípojku do ulice Hašlerova, zrcadla do viaduktů a 

rekonstrukci lesní cesty za Hašlerovou ulicí. 

Starosta sdělil, že investiční komise projednávala možnost napojení lokality Hašlerova na 

inženýrské sítě a bude zadána studie, pověřil tajemníka posouzením umístění zrcadel do 

viaduktů a odstraněním retardérů a přislíbil prověření rekonstrukce lesní cesty. 

 

 

 

Starosta skončil jednání v 19.40 hodin. 

 

 

V Libčicích n/Vlt. 7. 2. 2018 

 

 

Zapsal: Ing. R. Dědič                                                  

 

 

 

Ověřovatelé:    Ing. V. Penížek, Ph.D 

 

 

                         

                           Ing. V. Urbánek 

 

 

 

                               L. Harazin 

 

 

 

 

                                                              

 

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                          Ing. Jiří Lain 

            starosta                                                                         místostarosta                                                                                                            
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